



Every 22 April, stakeholders of all backgrounds join forces to advance sustainability and climate action by celebrating Earth Day.

Earth Day is designed to persuade businesses, governments, and citizens of the world to “invest in our planet to improve our environment and give our descendants a better and safer future”.

* <https://www.earthday.org/>



Today, we invite you to test your general knowledge about the Earth and its natural resources. Two quizzes are available online for that purpose:

- Take the *plastic pollution quiz*
- Take the *sustainable fashion quiz*



Tous les ans, le 22 avril, des acteurs de tous les horizons unissent leurs forces pour promouvoir le développement durable et l'action climatique en célébrant le Jour de la Terre.

Cette journée vise à convaincre les entreprises, les pouvoirs publics et les citoyens du monde entier, d'investir dans notre planète pour améliorer notre environnement et offrir aux générations futures un avenir meilleur et plus sûr.



* <https://www.earthday.org/>

Nous vous invitons aujourd'hui à tester vos connaissances générales sur la Terre et ses ressources naturelles. Deux quiz sont disponibles en ligne :

- Quiz sur *la pollution plastique*
- Quiz sur *la mode durable*